
Нермина Заимовић-Узуновић 

1. Питање постављено Институту за акредитовање БиХ:  

„Која је улога БАТА у процесима рјешавања проблема са којима ће се суочити БиХ 

након приступања Хрватске Европској унији?“ 

2. Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. „Колики је према нашим процјенама број нелегалних азиланата из БиХ који 

мјесечно одлазе у земље ЕУ? 

2. Шта институције БиХ предузимају да се број нелегалних азиланата смањи? 

3. Какве су процјене о броју азиланата за наредни период и које активности се 

планирају предузимати с обзиром на надолазећу рецесију која ће многе 

натјерати да потраже економска рјешења за своје породице? 

4. Један од позитивних корака на путу европских интеграција је усвајање Закона о 

државној помоћи. Његово усвајање отворило је процес испуњавања услова за 

формирање институција и тима за извршавање обавеза. Шта је урађено на 

спровођењу Закона о државној помоћи?“ 

3. Иницијатива упућена колегијумима домова Парламентарне скупштине БиХ:  

 „Више пута сам покретала иницијативу и тражила да се организује јавна расправа о 

високом образовању. Сада поново покрећем иницијативу да се одржи расправа у 

свјетлу: 

- изостанка поступка акредитовања високошколских установа, 

- неуспјешности реформи и поред низа пројеката финансираних средствима 

међународне заједнице, 

- отварања нових институција високог образовања и поплаве диплома са 

приватних универзитета, 

- пораст незапослености младих са универзитетским дипломама.“ 
 


